



Photo credit: Victoria Racing Club ("VRC")

LEXUS MELBOURNE CUP DAY RACING TOUR 2024

3 - 6 NOVEMBER 2024

The itinerary is for reference only and may be subject to cancellation or changes without prior notice.

DAY 1 Sun, 3 Nov

Arrival at Melbourne at own arrangement

Noon **Crown Towers Melbourne**
Hotel Check-in

Evening **Evergreen**
Welcome Dinner with Racing Personalities

AM **Living Legends**
▪ Visit to home of retired HK champion racehorses including Silent Witness, Pakistan Star, Bullish Luck, Good Ba Ba, Designs On Rome and Beauty Generation, and others

DAY 2 Mon, 4 Nov

Noon **FIVE Vineyard**
Wine Tasting & Luncheon

PM **Darley, Northwood Park**
▪ Discover stud farm of thoroughbred stallion division of Godolphin

Evening Free for Leisure

DAY 3 Tue, 5 Nov

All Day **LEXUS MELBOURNE CUP DAY**
Flemington Racecourse
▪ Enjoy the exciting race and hospitality at The Atrium Flat, overlooking the racetrack and the Mounting Yard
▪ Exclusive access to the Crown Marquee at The Birdcage

Evening Free for Leisure

DAY 4 Wed, 6 Nov

Hotel Check-out



3 overnight stays
Crown Towers Melbourne*
(or hotel of equivalent grade)



EARLY BIRD OFFER

Booking made from now till 23 August
HK\$17,000 per person

REGULAR BOOKING

Booking made from 24 August till 13 September
HK\$21,000 per person



REGISTRATION AND ENQUIRIES 3196 5375

The tour is operated by Corporate Travel Management Limited – Hong Kong (License No.: 350373)
Service hour: Monday to Friday, 10:00am to 5:30pm (Except Public Holidays)

- Accommodation: double-room booking, extra cost for single room applies (subject to availability)
- Meal included: Dinner on 3 Nov; Lunch on 4, 5 Nov
- Travel insurance included in package price
- Seats are limited and available on a first come first served basis

Terms and conditions apply

- The arrangement of the tour (including but not limited to flights, transportation, accommodation, and activities) are subject to change without notice or compensation. In particular, certain activities are hosted and arranged by third party suppliers which may be subject to modification or cancellation.
- Flights and transportation to and from Australia and transportation to designated meet up point are not included in the tour package. Please make your own arrangements and ensure you are able to arrive at the designated meeting points in Melbourne, Australia on time.
- Capacity for the tour: 30 persons. If the number of participants does not reach the minimum number of people (16 persons) required for the tour, the tour may be cancelled without compensation, but payment made to CTM will be refunded.
- Participants joining this tour must be at least 18 years old.
- Photos are for reference only.



照片提供：Victoria Racing Club ("VRC")

LEXUS墨爾本盃 賽馬日體驗團 2024

2024年11月3日至6日

行程僅供參考，活動可能會取消或更改，恕不另行通知。

抵達墨爾本 [需自行安排航班]	
第一天 11月3日(星期日)	中午 墨爾本皇冠天和塔豪華酒店 辦理入住手續
	晚上 Evergreen 歡迎晚宴及與賽馬界名人交流
第二天 11月4日(星期一)	上午 Living Legends ▪ 造訪傳奇的香港退役冠軍名駒，包括精英大師、巴基之星、牛精福星、好爸爸、威爾頓及美麗傳承等
	中午 FIVE Vineyard 品酒午膳
	下午 Darley, Northwood Park ▪ 參觀高多芬純種馬養殖場
	晚上 自由活動
第三天 11月5日(星期二)	全日 Lexus墨爾本盃賽馬日體驗 費明頓馬場 ▪ 於飽覽馬場和馬匹亮相圈全景的The Atrium Flat觀賞精彩賽事及享用美饌佳釀 ▪ 專享場內The Birdcage的Crown Marquee盛事體驗
	晚上 自由活動
	第四天 11月6日(星期三)

3晚住宿
墨爾本皇冠天和塔豪華酒店
Crown Towers
Melbourne *
(或同級酒店)



\$ 早鳥優惠
即日起至8月23日
每位HK\$17,000

一般預訂
8月24日至9月13日
每位HK\$21,000

登記及查詢
3196 5375

本旅行團由 Corporate Travel Management Limited – Hong Kong (牌照號碼: 350373) 提供。
服務時間：星期一至星期五，上午10:00至下午5:30(公眾假期除外)

- *住宿：預訂雙人房，額外費用適用於單人房（視情況而定）
- 包括餐飲：11月3日晚餐；11月4日和5日午餐
- 旅行保險已包含在套票價格中
- 名額有限，先到先得

條款及細則適用

- 行程的安排（包括但不限於航班、交通、住宿和活動）只供參考，可能會取消或更改而不另行通知，且不作賠償。特別是，某些由第三方供應商主辦和安排的活動，可能受到調整或取消的影響。
- 此旅行團並不包括來往澳洲的機票及來往指定集合點的交通安排，客人須自行安排，並確保於指定之日期及時間抵達澳洲墨爾本的集合地點。
- 旅行團名額：30人。若參加人數未達規定的最少成團人數（16人）時，此旅行團將有機會取消，且不作賠償，但已向CTM支付之費用將可獲退款。
- 參加者年齡限制：18歲或以上。
- 圖片只供參考。